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Místo: Velká klubová místnost („Zasedačka“ v Menze Podolí) kolejního klubu Pod-O-Lee 

Zapisuje : Jan Čeřovský 

Přítomni:  
 Lukáš Novotný  P(HP) 
 Michaela Javanská  M,SBC (HP) 
 Richard Molnár  SBA (HP) 
 Mario Alexy SBD (HP) 
 Jan Čeřovský  SBE (HP) 
 Karel Čvrtečka  zSN (HP) 
 Josef Beneš  SS (HP) 
 Jan Picka  zSS 
 Vojtěch Halamka  VKS 
 Otakar Zich SG(HP) 
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20:39 – Místopředsedkyně zahajuje schůzi 

Bod 1. - Kolečko – Vede za nepřítomnosti předsedy Michaela Javanská: 
Blok A: 

- Poslal výroční zprávu 

20:41 – Příchod Předsedy  
Počet hlasovacích práv : 7 
 
Blok C: 

- Řeší trable s úklidem. Uklízečka odmítala uklízet, kvůli krabici od pizzy v koši. Problém 
byl nahlášen paní Makulové. Odověď od paní Makulové byla, že během týdne by měla 
dorazirt podniková kontrola ze SÚZu a úklid by se měl zlepšit. 

Předseda: 
- Ozval se obyvatel koleje kvůli problémům s hudebnou. Je potřeba se rezervovat dost 

dlouho dopředu. Navrhl udělat novou hudebnu. 
- Předseda navrhuje využít zadní část sudovny. 
- 5. 12. +-FEL by chtěly uspořádat teambuilding v zasedací místnosti klubu Pod-o-lee. 

Půjčili by si projektor a pípu. Nikdo v tom nevidí velký problém, ale bojí se o poškození 
místnosti. Místopředsedkyně navrhuje sepsání dohody s klubem +-FEL kvůli 
odpovědnosti. 

- Je potřeba zveřejňovat zápisy (dnes se schvalují 3) a dát vše na stránky.  
- Nové registrační formuláře  
- Posilovací stroje z Masarykovi koleje, které byly převedeny na Masarykovu kolej. Musí se 

odsouhlasit likvidace. 

 
Sítě: 

- Shání počty kamer a jejich rozmístění do místností 
- Řeší torrenty 

Blok E:  
- Nic se od poslední schůze nestalo. 

Blok D: 
- V úterý 10. 12. proběhne akce Poznej svého správce bloku  
- Pípa a sudovna zarezervována 
-  

Předseda jmenuje pana Ing. Vojtěcha Halamku (ID 5625) vedoucím kolejní skupinky. 
 
Kolejní skupinka: 

- Ohlašuje, že někdo z vrátných znovu půjčil klíče od sudovny.  
- Začíná se renovovat sudovnu 
- Přestavba by měla mít několik částí- vymalování, výměna světel, vzduchotechnika, 

oprava oken,výměna kuchyňské linky, zlepšení toalet, předělání rezervačního systému 
- Plánuje sepsat nový řád sudovny, který by měl být přísnější než předešlý 
- Chtěl by přidat router do malé místnosti, pořízení čistící sady na pípu a koupě nové pípy.  

Stará pípa by se půjčovala obavatelem koleje a nová pípa by sloužila akcím klubu. 
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- Kamery před sudovnu, do chodby a do malé klubovny 
- Chce projednat půjčování klíčů od sudovny z vrátnice a právo udělovat bany za porušení 

řádu sudovny. 
- Sejde se s paní Makulovou 

Doplnění Místopředsedkyně: 
- Bude aktualizovat tabulku na půjčování klíčů 
- Sepsat pro recepci papír, co můžou půjčovat 
- Bany se budou muset vztahovat na základní členství 

Bod 2. Schválení výroční zprávy – vede Lukáš Novotný: 

Předseda přeskakuje tento bod, kvůli nedodání všech výročních zpráv. 
 

Bod 3. – Schválení zápisů ze schůzí představenstva – vede Lukáš Novotný: 
 
21:34 Přichází správce Pod-o-Gym a odchází vedoucí kolejní skupinky 
Počet hlasovacích práv: 8 
 
Usnesení č.1: 
 Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí že se bude zabývat dokumenty zaslanými 
do konference představenstva dne 2. 12. 2019 po uplynutí lhůty pro zasílání dokumentů. 
(∑: 8; +: 7; -: 0; ±: 1; Usnesení bylo přijato) 
  
Usnesení č.2: 
 Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápisy zaslané do konference 
představetstva dne 2.12. 2019. 
(∑: 8; +: 7; -: 0; ±: 1; Usnesení bylo přijato) 
 

Bod 4. - Schválení ekonomické činnosti Podolské vánoce – vede Lukáš 
Novotný: 
Předseda vybízí členy představenstva k organizaci činnosti, jinak činnost nemůže proběhnout. 
Usnesení č. 3: 
 Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Ekonomickou Činnost Podolské vánoce 
zaslanou do konference představetstva dne 2. 12. 2019 17:52 
(∑: 8; +: 8; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato) 
 

Bod 5. – Plány na rozpočet – vede Lukáš Novotný: 
Pod-o-gym: 
Správce Pod-o-Gym má v plánu úklid gymu.  

- Navrhuje rozpočet stejný jako byl tento rok + rezerva 25 000,- 

- Plánuje udělat motivační akci na pomoc s fitkem 

- V tělocvičně chybí zrcadla. 

- Koupil se nový boxovací pytel.  

- Bude potřeba provést revizi v přibližné hodnotě 2000,- 
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- Chtěl by pořídit nového panáka, poličky, loglift, nové kalibrované 10kg a 15kg kotouče 
společně s armbarem, schody a nové chyty na stěnu. 

- Co se týče úpravy interiéru, plánuje se oprava podlahy, vymalování zdí a renovace 
koupelen.   

- Provozko 

Síť: 
- předělání páteřní sítě na 10 Gb/s  
- předělání sítě na C a E 
- ostatní drobné věci s tím spojené 

Zástupce sítě navrhuje udělat televizi na kolej. 
Předseda navrhuje udělat dotazník ohledně zájmu o televizi. 
 
22:04 – Předseda ukončuje schůzi 
 


